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Geluidsschermen  -  Investeringen

Er wordt permanent geïnvesteerd in de plaatsing van geluidsschermen om geluidshinder 
tegen te gaan.

1. Graag een overzicht van de uitgevoerde investeringen in geluidsschermen, 
uitgesplitst per provincie, voor de jaren 2013, 2014, 2015, 2016, 2017 en 2018.

2. Graag een overzicht van de geplande investeringen in geluidsschermen per provincie 
voor 2019 en komende jaren.



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 342 van 2 januari 2019
van ROB BEENDERS

1. Geluidsschermen worden zowel apart aanbesteed als als deel van een 
infrastructuurproject. Binnen het tijdsbestek om deze vraag te beantwoorden was het 
niet mogelijk om deze informatie aan te leveren.

2. De actualisatie van het GIP is momenteel lopende. Eens deze afgerond is kan ik een 
indicatie geven (gebaseerd op de ramingen) van de investeringen in geluidsschermen 
in de komende jaren.


